
Zápisnica zo zasadnutia obecného zastupiteľstva v Ostrej Lúke konaného 

dňa 12.01.2023 

Prítomní : podľa prezenčnej listiny /1 poslanec ospravedlnený/ 

Program :  1. Otvorenie 

2. Prerokovanie petície občanov za zachovanie pojazdnej pošty na Ostrej Lúke. 

3. Diskusia k zachovaniu pojazdnej pošty. 

4. Schvaľovanie uznesenia. 

5. Záver 

1. P. starosta Juraj Jelok, privítal všetkých prítomných. Konštatoval že zastupiteľstvo je 

uznášania schopné. Oboznámil s programom a dal zaň hlasovať . 

Za :   4                       Zdržal sa :   0                                  Proti :  0 

 P. starosta prečítal návrh za zloženie návrhovej komisie v zložení : Jana Albertová a Peter 

Oravec a overovateľov zápisnice  Róbert Dičér a Ján Zdút Šťastný. 

Za :   4                       Zdržal sa :   0                                  Proti :  0 

2. P. starosta oznámil, že obecnému úradu bola dňa 4.1.2023 doručená petícia a následne 

prečítal jej obsah : My, dolupodpísaný občania, žiadame starostu a zvolených zástupcov, aby 

podnikli kroky k zachovaniu pojazdnej pošty na Ostrej Lúke. Pojazdná pošta je dôležitou 

súčasťou služieb Slovenskej pošty v našej obci a jej zrušenie by skomplikovalo odosielanie a 

prijímanie poštových zásielok pre občanov. Petíciu podpísalo 75 občanov. P. starosta 

konštatoval, že táto petícia vznikla z nedorozumenia, ktorému sa mohlo predísť komunikáciou 

medzi iniciátorkou petície a OÚ.  Následne dal slovo p. Zdútovi -Šťastnému, svojmu 

zástupcovi,  ktorý vysvetlil, že podľa petičného zákona musela obec zvolať zasadnutie OZ. 

Podľa neho táto problematika nepatrí do kompetencie poslancov, ale skôr na starostu, takže 

petícía nebola správne adresovaná.  P. starosta ešte v roku 2022 poslal list na riaditeľtvo pošty 

so žiadosťou o informáciu k zrušeniu pojazdnej pošty na Ostrej Lúke. Dňa 9.1. 2023 prišla 

odpoveď, ktorú aj prečítal a vyplynulo z nej, že Slovenská pošta nemá v pláne  pojazdnú poštu 

zrušiť. Ťakže išlo o mylné informácie podávané pracovníkom pojazdnej pošty v Dobrej Nive .  

3. Diskusia :  

-  P. Jarmila Townsend- iniciátorka petície. Je rada že pošta ostáva. Nechce sa nikoho 

dotknúť, ale je to poučenie do budúcna. Keď si prečítala zápisnicu zo zasadnutia OZ kde bolo 

zaznamenané, že p. starsta informoval o zrušení pojazdnej pošty na Ostrej Lúke a poslanci to 

iba zobrali na vedomie, popudilo ju to, že zástupcovia občanov nebojujú za nich. Zápisnica by 

podľa nej mala byť písaná tak, aby každý kto nebol na zasadnutí a prečítal si ju vedel o čo sa 

jedná. Je spokojná že p. starosta jedná podľa zákona a zvolal zasadnutie.                                             

-  P. Zdút Šťastný- Pri zasadnutí OZ berie na vedomie veľa vecí, neznamená to však, že by sa  

nimi  OÚ  a zastupiteľstvo nezaoberalo.                                                                                                                                                           

- P. starosta- Do zápisnce sa nedá zaznamenať všetko, keby tomu tak bolo zápisnice by boli 

siahodlhé. Ak by bol on organizátor petícíe overil by si informácie, či to správne pochopil, 

aby neuvádzal do omylu ľudí ktorých osloví na podpis petície.                                                                                                 

- p. Townsend- táto petícía mala podporiť poslancov, aby mohli konať, pretože petíciu 



podpísalo 75 občanov.                                                                                                                                           

- P. Miroslav Krupička: Chápe p. Townsend, lebo  aj on keď bol pri pojazdnej pošte, poštár 

mu povedal že 1.3. 2023 končí a takéto informácie podávala aj p. poštárka, ktorá roznáša 

poštu po obci.                                                                                                                                                               

- P. Róbert Dičér - prečo poslala petíciu na OÚ a nie  priamo na Slovenskú poštu.                  

P. starosta konal v dobrej viere, že to preberal na zastupiteľstve, aj keď informácie boli 

neoficiálne.                                                                                                                                    

- P. Townsend  ak by bol negatívny výsledok, bola pripravená organizovať petíciu na 

všetkých obciach v obvode kde chodí pojazdná pošta, alebo aj zorganizovať protest priamo v 

Banskej Bystrici pred riaditeľstvom Slovenskej pošty.                                                                                                               

-P. Viera  Horváthová  tiež zopakovala, že to bolo nedorozumenie, ktoré spôsobil poštár.                        

-  P. Starosta poďakoval p. Závadskému za poskytnutie informácie o Pošte Partner, ktorá tiež 

poskytuje poštové služby. Určite sa bude touto informáciou ďalej zaoberať, keď to bude 

aktuálne.                                                                                                                                                      

-P. Dušan Binder aj oni v obchode sú ochotní pomôcť zo zásielkami, samozrejme za nejaký 

poplatok. Nie ako doteraz, že si niektorí občania nechajú poslať zásielku (cez kuriéra) do 

obchodu a ani ich nenapadne že za posluhu by si kúpili aspoň nejakú drobnosť.                                                                                                                                     

-P. Angela Zummerová  Ak by sa zrušila pojazdná pošta, bude môcť niečo podniknúť obec 

keď nezastihne poštárka doma adresáta, a on si bude musieť ísť prevziať zásielku na Dobrú 

Nivu. Je to problém, lebo nie každý má doma auto.Či by mohol OÚ niečo podniknúť, aby 

sme boli pričlenení na poštu v Budči. Väčšina ľudí je za pričlenenie k Budči.                                                     

- P. Zdút Šťastný je to na rozhdnutí riaditeľstva pôšt, ale určite ak by  v budúcnosti došlo k 

tomu že pojazdná pošta bude zrušená OÚ bude jednať o pričlenení k Budči. 

Pretože už nikto z prítmoních nechcel diskutovať p. starosta ukončil diskusiu. 

P. Jarmila Townsend si prebrala odpoveď na petíciu. 

4. P. starosta dal hlasovať za stanovisko obce k predloženej petícií.  

Za :   4                       Zdržal sa :   0                                  Proti :  0 

 P. Jana Albertová prečítala  návrh uznesenia č.1/2023, následne ho poslanci schválili. 

Za :   4                       Zdržal sa :   0                                  Proti :  0 

5. P. starosta poďakoval všetkým prítmním za účasť . 

 

Zapísala dňa 12.1.2023      Albertová Jana       .............................................................. 

 

Starosta obce    Mgr. Juraj Jelok                         .................................................................... 

 

 

 



Obecné zastupiteľstvo v Ostrej Lúke dňa 12.1.2023. 

Uznesenie č.1/2023  

Obecné zastupiteľstvo: 

A     BERIE NA VEDOMIE: 

1. Informáciu starostu, že na obecný úrad bola dňa 4.1.2023 doručená petícia za 

zachovanie pojazdnej pošty na Ostrej Lúke v znení: My, dolu podpísaní občania, 

žiadame starostu a zvolených zástupcov, aby podnikli kroky ku zachovaniu pojazdnej 

pošty na Ostrej Lúke. Pojazdná pošta je dôležitou súčasťou služieb Slovenskej pošty 

v našej obci a jej zrušenie by skomplikovalo odosielanie a prijímanie poštových 

zásielok pre občanov.   

2. Informáciu o poslaní žiadosti o informáciu na Slovenskú poštu a.s. Banská Bystrica. 

3. Informáciu o doručení odpovede zo Slovenskej pošty a.s. Banská Bystrica.   

4. Diskusné príspevky p. Jarmily Townsend,  p. Jána Zdúta Šťastného,                                             

p. starostu Juraja Jeloka, p. Miroslava Krupičku, p. Róberta Dičera,  p. Viery 

Horváthovej, p. Angely Zummerovej   

 

 

 B   SCHVAĽUJE: 

1. Program obecného zastupiteľstva 

Za:       4        

Proti:      0     

Zdržal sa: 0   

 

2. Návrhovú komisiu v zložení Jana Albertová a Peter Oravec a overovateľov zápisnice 

Róbert Dičér a Ján Zdút Šťastný 

Za:              4   

Proti:             0 

Zdržal sa:        0 

 

3. Stanovisko obce k predloženej petícii. 

Za:   4                

Proti:  0                                    

Zdržal sa:  0 

 

4. Uznesenie č. 1/2023 

Za:   4                

Proti:  0                                    

Zdržal sa: 0   

                            Zapísal dňa 12.1.2023   Jana Albertová                ...................................    

                           Overovatelia zápisnice     Róbert Dičér                  ................................... 

                                                                    Ján Zdút Šťastný             ................................... 

     

                        Starosta obce                  Mgr. Juraj Jelok                   .................................. 


